
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 7

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 26/09/2022

Hora inicio/fin: 19:30 / 20:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

D. Casto Moya Macias
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vocal (PSOE)
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora (*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady(*)
AMPA Ceip Vicente Artero 
Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 27/06/2022.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 26 de junio 
de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente informa que por parte de la Concejalía de Cultura ha propuesto el 
nombre de la calle ubicada en el Mercado de Abastos. Dado que por parte de esta Junta se 
propuso el nombre de dos calles, pendientes de una última que se indicó la aportaría la 
Concejalía de Cultura. La calle es  Calle María Pilar Gil Montaner, siendo esta la primera 
farmacéutica  de  la  Ciudad  y  la  primera  mujer  que  pudo  asistir  a  una  universidad, 
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concretamente  en Barcelona.  Por  lo  que  por  parte  de  todos  los  miembros  asistentes, 
acuerdan en su totalidad la aprobación del nombre de la calle María Pilar Gil Montaner.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

La Secretaria de la Junta de Distrito Oeste procede a la lectura de las respuestas 
procedentes de los Negociados de Infraestructuras y Servicios Públicos, Movilidad Urbana 
y Control Urbanístico.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. José Vte. Álvarez, representante de la AVV El Saboner, informa que los 
trabajos de instalar una boca de riego y una rejilla, ambos en la calle Sacañet hay sido 
realizados.

La  Sra.  Concepción  Guillamón,  representante  de  la  AVV  La  Choquera, 
pregunta como debe proceder la asociación para solicitar a la Confederación Hidrográfica 
del  Júcar  la  limpieza  del  Barranco  Almela.  El  Presidente  informa  que  presente  la 
documentación al Ayuntamiento, concretamente a Transación Ecológica y que desde ese 
Negociado serán ellos quienes remitirán el documento a la Confederación.

Informa  que  en  la  calle  Molí  d’  Oli  las  raíces  de  un  pino  muy  grande  están 
levantando  el  pavimento  de  la  calle,  con  lo  que  hay  un  peligro  para  los  peatones  y 
vehículos.

Solicita la poda de las moreras existentes en la urbanización. 

Solicita que se pinten los bancos ubicados en la plaza de la Urbanización.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, informa que el talud de tierra existente detrás de la calle Costa Rica sigue sin 
solucionarse, indica que hay que poner una solera de hormigón con carácter de urgencia 
antes de que vengan las fuertes lluvias.

Reitera la retirada de los postes de la empresa Telefónica, situados en Camino 
Collet y calle Costa Rica. Este tema ya se solicitó mediante instancia el 20 de diciembre de 
2016, con registro de entrada 85260. Son postes inhabilitados que lo único que hacen es 
dificultar el paso.

En el Camino Collet con Carretera Borriol existe un conector de agua pluvial lleno 
de basura, por lo que se solicita que sea desembozado y limpiado antes de las fuertes 
lluvias. Al mismo tiempo también solicita la limpieza y desembozado del conector de agua 
pluvial situado en la Carretera Borriol, junto a la nave Karting Indoor.

En la Carretera de Borriol, a la altura del Tanatorio Ildum y el Corte Chino, hay dos 
jardineras grandes. La que está delante del tanatorio está en muy buenas condiciones, 
mientras que la jardinera existente delante del Corte Chino no está en condiciones, ya que 
siempre hay hierbas y en un estado lamentable. Además, por lo que sea la jardinera de 
delante del Tanatorio Ildum tiene riego por goteo, mientras que la que hay delante del Corte 
Chino no.

En la misma zona, delante del Corte Chino, en Carretera Borriol,  se solicita la 
instalación de dos papeleras.
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Informa que en el cruce de Camino Collet con cuadra Segunda donde comienza el 
cauce del barranco del Sol hay montículos de grava y se encuentra lleno de hierba, lo cual 
provoca que el agua del barranco al llegar a este punto se queda embalsada y no discurre 
por el mismo. Se solicita que con el tractor-pala del ayuntamiento se proceda a allanar este 
punto del cauce del barranco para que el agua no se embalse en el mismo cruce. 

Reitera la petición de instalar paneles reflectantes en las farolas de la Cuadra 
Segona.

Pregunta que en la calle Gandía, esquina con la Plaza Pintor Sorolla que va a 
poner el Ayuntamiento, ya que se ha informado y le han dicho que va una oficina municipal. 
El Presidente comenta que se instalará  una Comisaría de Policía Local, con un punto de 
atención al ciudadano 24 horas.

Reitera que en la Carretera Borriol, en la zona de la rotonda de la Silla  falta un 
panel informativo desde hace casi un año, se vuelve a solicitar que sea instalado.

En la Avda. Enrique Gimeno próximo al almacén de FACSA, hay un badén, se 
solicita que se pinte de color rojo, ya que pintándolo de ese color será más visible y así se 
reducirá la velocidad antes de tiempo.

 Solicita  condicionar el  acceso con rampa para discapacitados al parque de la 
Plaza Jaime Ribes en 4 puntos:  2 recayentes al  Camino Collet,  y 2 recayentes al  vial 
interior. 

El Sr. Vicent Francesc Sales, Concejal (P Popular), comenta que el Centro de 
Salud del Raval Universitario no disponen de atención pediátrica.

Y no habiendo mas asuntos que tratar,  se levanta la sesión,  siendo las 20:00 
minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria 
de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 7

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 26 setembre 2022

Hora inicie/fi: 19:30 / 20:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres assistents:

D. José Luís López Ibáñez
Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embr  e  s absents:  

D. Casto Moya Macias
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidente (PSOE)
Vicepresidenta (Compromís)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV La Choquera

Vocal (PSOE)
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora (*)
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady(*)
AMPA Ceip Vicente Artero 

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Yolanda Bayot Edo 

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

 1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 27/06/2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 26 de juny de 
2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2n.- INFORME DEL PRESIDENT.

El *Sr President informa que per part de la Regidoria de Cultura ha proposat el  
nom del carrer situat en el Mercat de Proveïments. Atés que per part d'aquesta Junta es va 
proposar el  nom de dos carrers,  pendents d'una última que es va indicar  l'aportaria  la 
Regidoria de Cultura. El carrer és Carrer María Pilar Gil Montaner, sent aquesta la primera 
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farmacèutica  de  la  Ciutat  i  la  primera  dona  que  va  poder  assistir  a  una  universitat, 
concretament  a  Barcelona.  Pel  que  per  part  de  tots  els  membres  assistents,  acorden 
íntegrament l'aprovació del nom del carrer Maria Pilar Gil Montaner.

3r.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

La Secretària de la Junta de Districte Oest procedeix a la lectura de les respostes 
procedents dels Negociats d'Infraestructures i Serveis Públics, Mobilitat Urbana i Control 
Urbanístic.

4t.- PRECS I PREGUNTES.

El  Sr.  José Vte.  Álvarez,  representant  de l'AV El  Saboner, informa que els 
treballs d'instal·lar una boca de reg i una reixeta, tots dos al carrer Sacañet hi ha sigut 
realitzats.

La Sra.  Concepción Guillamón,  representant de l'AV La  Joquera,  pregunta 
com ha de procedir l'associació per a sol·licitar a la Confederació Hidrogràfica del Xúquer 
la  neteja  del  Barranc  Almela.  El  President  informa  que  presente  la  documentació  a 
l'Ajuntament, concretament a Transacció Ecològica i que des d'aqueix Negociat seran ells 
els qui remetran el document a la Confederació.

Informa que al carrer Vaig moldre d’ Oli les arrels d'un pi molt gran estan alçant el  
paviment del carrer, amb el que hi ha un perill per als vianants i vehicles.

Sol·licita la poda de les moreres existents a la urbanització. 

Sol·licita que es pinten els bancs situats en la plaça de la Urbanització.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AV  Grup  Roser,  *Ctra  Borriol  i 
adjacents,  informa que el talús de terra existent darrere del carrer Costa Rica segueix 
sense solucionar-se, indica que cal posar una solera de formigó amb caràcter d'urgència 
abans que vengen les fortes pluges.

Reitera la retirada dels pals de l'empresa Telefònica, situats en Camí Collet i carrer 
Costa Rica. Aquest tema ja es va sol·licitar mitjançant instància el 20 de desembre de 
2016,  amb registre  d'entrada 85260.  Són pals  inhabilitats  que l'única  cosa que fan és 
dificultar el pas.

En el Camí Collet amb Carretera Borriol existeix un connector d'aigua pluvial ple 
de fem, per la qual cosa se sol·licita que siga desembossat i netejat abans de les fortes 
pluges.  Al  mateix  temps també sol·licita  la  neteja i  desembossat  del  connector d'aigua 
pluvial situat en la Carretera Borriol, al costat de la nau Karting Indoor.

En la Carretera de Borriol, a l'altura del Tanatori Ildum i el “Corte Xino”, hi ha dues 
jardineres grans. La que està davant del tanatori està en molt bones condicions, mentre 
que la jardinera existent davant del “Corte Xino” no està en condicions, ja que sempre hi ha 
herbes i en un estat lamentable. A més, per la qual cosa siga la jardinera de davant del 
Tanatori Ildum té reg per degoteig, mentre que la que hi ha davant del “Corte Xino”, no.
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En la mateixa zona, davant del “Corte Xino”, en Carretera Borriol, se sol·licita la 
instal·lació de dues papereres.

Informa que en l'encreuament de Camí Collet amb quadra Segona on comença el 
llit del barranc del Sol hi ha monticles de grava i es troba ple d'herba, la qual cosa provoca 
que l'aigua del barranc en arribar a aquest punt es queda embassada i no discorre per 
aquest. Se sol·licita que amb el tractor-pala de l'ajuntament es procedisca a aplanar aquest 
punt del llit del barranc perquè l'aigua no s'embasse en el mateix encreuament. 

Reitera la petició d'instal·lar panells reflectors en els fanals de la Quadra Segona.

Pregunta que al carrer Gandia, cantonada amb la Plaça Pintor Sorolla que posarà 
l'Ajuntament, ja que s'ha informat i  li  han dit que va una oficina municipal. El President 
comenta que s'instal·larà una Comissaria de Policia Local, amb un punt d'atenció al ciutadà 
24 hores.

Reitera que en la Carretera Borriol, en la zona de la rotonda de la Silla falta un 
panell informatiu des de fa quasi un any, es torna a sol·licitar que siga instal·lat.

En  l'Av.  Enrique  Gimeno  pròxim  al  magatzem  de  FACSA,  hi  ha  un  gual,  se 
sol·licita que es pinte de color roig, ja que pintant-ho d'aqueix color serà més visible i així 
es reduirà la velocitat abans d'hora.

 Sol·licita condicionar l'accés amb rampa per a discapacitats al parc de la Plaça 
Jaime Ribes en 4 punts: 2 que donen al Camí Collet, i 2 que donen al vial interior. 

El Sr. Vicent Francesc Sales, Regidor (P Popular), comenta que el Centre de 
Salut del Raval Universitari no disposen d'atenció pediàtrica.

I no havent-hi mes assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les 20:00 minuts, 
estenent-se d'ella la present acta, que signen el President i la Secretària de la Junta, en el 
lloc i data al principi expressats.
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